

**BY-LAW NO. S-15.5**

**A BY-LAW TO AMEND BY-LAW NO. S-15,  
A FIRE LANE BY-LAW FOR THE CITY OF  
FREDERICTON**

ENACTED:

WHEREAS local governments may make by-laws pursuant to the *Local Governance Act*;

NOW THEREFORE, BE IT ENACTED by the Council of the City of Fredericton, and pursuant to the authority vested in it by the *Local Governance Act*, S.N.B. 2017. c. 18, as follows:

1. By-law No. S-15, *A Firelane By-law for the City of Fredericton*, is amended by repealing Map 3 and replacing it with a new map in Schedule "B".

First Reading:

Second Reading:

Third Reading:

---

Michael G. O'Brien  
Mayor/maire

**ARRÊTÉ N° S-15.5**

**ARRÊTÉ MODIFIANT L'ARRÊTÉ N° S-15,  
UN ARRÊTÉ SUR LES ZONES D'INCENDIE  
DE LA VILLE DE FREDERICTON**

ADOPTÉ :

ATTENDU que les gouvernements locaux peuvent établir des arrêtés en vertu de la *Loi sur la gouvernance locale*;

IL EST PAR CONSÉQUENT RÉSOLU que le conseil municipal de la Ville de Fredericton édicte, conformément aux pouvoirs que lui confère la *Loi sur la gouvernance locale*, L.N.-B. 2017, c.18, ce qui suit :

1. L'arrêté n° S-15, *Arrêté sur les zones d'incendie de la ville de Fredericton* est modifié en abrogeant la carte 3, et le remplaçant avec la nouvelle carte 3, à l'annexe « B ».

Première lecture :

Deuxième lecture :

Troisième lecture :

---

Jennifer Lawson Murray  
City Clerk /secrétaire municipale

Map 3/ Carte 3

